

صن سال (SUN SAL))

التركيب :

- اكسيد كالسيوم 13%
- احماض بولي هيدروكربوكسيلك 20%
- احماض عضوية 10%

الخواص :

1. صن سال مركب متخصص في علاج وطرء ملوحة المياه والتربة في أنظمة الري المختلفة
2. يعمل علي زيادة نشاط النبات عن طريق سهولة امتصاص العناصر الغذائية وكذلك زيادة قدرة وكفاءة الشعيرات الجذرية
3. صن سال يعمل علي تحسين الوسط المحيط بالشعيرات الجذرية وزيادة عددها وبالتالي زيادة مساحة الامتصاص
4. صن سال يمكن استخدامه في جميع انواع التربة حيث يعمل علي تحسين حالة التربة خاصة الغدقة وسينة الصرف
5. يمكن استخدامه مع جميع انواع المحاصيل
6. معدل الاستخدام 2.5 لتر/فدان ري تنقيط بضاعف معدل الاستخدام في حالة الري الغمر
7. لا ينصح خلط المركب

Ein Shams

For Agricultural Development

:Installation

Calcium oxide 13%

Polyhydrocarboxylic acids 20%

Organic acids 10%

:Properties

Sun Sal is a compound specialized in treating and repelling water and soil salinity in various irrigation systems

It increases plant activity by facilitating the absorption of nutrients as well as increasing the capacity and efficiency of the root hairs

Sun Sal works to improve the environment surrounding the root hairs and increase their number and thus increase the absorption area

Sun Sal can be used in all types of soil, as it works to improve the condition of the soil, especially waterlogged and poorly drained soil

It can be used with all types of crops

The application rate is 2.5 liters/acre. Drip irrigation doubles the application rate in the case of flood irrigation

Mixing the compound is not recommended



Ein Shams

For Agricultural Development